

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 220

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 220

1955

I. Nos. 2982-2998

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 1 November 1955 to 12 November 1955*

	<i>Page</i>
No. 2982. Israel and Turkey:	
<i>Modus vivendi</i> . Signed at Ankara, on 4 July 1950	3
No. 2983. Israel and Yugoslavia:	
<i>Modus vivendi</i> . Signed at Hakirya, on 29 January 1951	7
No. 2984. Israel and Union of South Africa:	
Agreement for an exchange of postal parcels. Signed at Pretoria, on 31 December 1954, and at Jerusalem, on 12 January 1955	11
No. 2985. Israel and Australia:	
Agreement for an exchange of postal parcels. Signed in Israel, on 18 June 1954	29
No. 2986. Israel and Switzerland:	
Agreement concerning the exchange of postal parcels. Signed at Jerusa- lem and Berne, on 1 July 1953	41
No. 2987. Israel and Belgium:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the exchange of official publications. Brussels, 6 August and 14 December 1954..	49

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 220

1955

I. Nos. 2982-2998

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 1er novembre 1955 au 12 novembre 1955*

	<i>Pages</i>
N° 2982. Israël et Turquie:	
<i>Modus vivendi</i> . Signé à Ankara, le 4 juillet 1950	3
N° 2983. Israël et Yougoslavie:	
<i>Modus vivendi</i> . Signé à Hakirya, le 29 janvier 1951	7
N° 2984. Israël et Union Sud-Africaine:	
Arrangement concernant l'échange de colis postaux. Signé à Prétoria, le 31 décembre 1954, et à Jérusalem, le 12 janvier 1955	11
N° 2985. Israël et Australie:	
Arrangement concernant l'échange de colis postaux. Signé en Israël, le 18 juin 1954	29
N° 2986. Israël et Suisse:	
Arrangement concernant l'échange des colis postaux. Signé à Jérusalem et à Berne, le 1er juillet 1953	41
N° 2987. Israël et Belgique:	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'échange de publica- tions officielles. Bruxelles, 6 août et 14 décembre 1954	49

	<i>Page</i>
No. 2988. Israel and France:	
Agreement (with exchange of letters) for the avoidance of double taxation of income derived from sea and air transport undertakings. Signed at Tel Aviv, on 24 January 1952	55
No. 2989. Israel and France:	
Exchange of notes constituting an agreement regarding the reciprocal exemption from customs duties on publicity materials for the encouragement of tourism. Paris, 15 September 1952	65
No. 2990. Israel and Norway:	
Exchange of notes constituting an agreement for the reciprocal exemption from income tax and all other taxes on income derived from the exercise of shipping activities and the operation of aircraft services. Athens, 1 February 1955, and Jerusalem, 24 May 1955	71
No. 2991. Israel and United States of America:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning exemption from excise, import taxes and customs duties of aircraft supplies. Tel Aviv and Hakirya, 28 February 1951	79
No. 2992. Israel and Denmark:	
Exchange of notes constituting an agreement regarding the abolition of visa fees. Jerusalem, 9 February 1955, Ankara, 21 March 1955, and Jerusalem, 29 April 1955	87
No. 2993. Israel and Netherlands:	
Exchange of notes constituting an agreement on the exemption of entrance visas to holders of diplomatic passports. The Hague, 16 June 1953	93
No. 2994. Israel and Netherlands:	
Exchange of notes constituting an agreement regarding the issue of gratis visas to students participating in organized study schemes. The Hague, 18 June 1953	99

N° 2988. Israël et France:

Accord (avec échange de lettres) pour l'exonération réciproque de la double imposition en faveur des entreprises de navigation maritime et aérienne. Signé à Tel-Aviv, le 24 janvier 1952 55

N° 2989. Israël et France:

Échange de notes constituant un accord relatif à l'exonération réciproque des droits de douane pour le matériel et les documents de propagande touristique. Paris, 15 septembre 1952 65

N° 2990. Israël et Norvège:

Échange de notes constituant un accord tendant à exonérer réciproquement de l'impôt sur le revenu et de toutes autres impositions frappant les revenus les bénéfices provenant de l'exploitation d'entreprises de transports maritimes et aériens. Athènes, 1er février 1955, et Jérusalem, 24 mai 1955 71

N° 2991. Israël et États-Unis d'Amérique:

Échange de notes constituant un accord tendant à exempter des impôts indirects, des droits d'importation et des droits de douane les approvisionnements pour aéronefs. Tel-Aviv et Hakirya, 28 février 1951 79

N° 2992. Israël et Danemark:

Échange de notes constituant un accord relatif à la suppression des droits de visa. Jérusalem, 9 février 1955, Ankara, 21 mars 1955, et Jérusalem, 29 avril 1955 87

N° 2993. Israël et Pays-Bas:

Échange de notes constituant un accord tendant à exempter du visa d'entrée les titulaires de passeports diplomatiques. La Haye, 16 juin 1953 93

N° 2994. Israël et Pays-Bas:

Échange de notes constituant un accord relatif à la délivrance de visas gratuits aux étudiants qui participent à des programmes d'études organisés. La Haye, 18 juin 1953 99